
Ripoll aprova un canvi en el POUM per augmentar el s�l

industrial de les Llosses

Els propietaris de la zona es queixaven que no podien regularitzar la seva activitat

econ�mica perqu� la normativa urban�stica no ho permetia

L'equip de govern de l'Ajuntament de Ripoll va aprovar una modif icaci� del pla d'ordenaci� urban�stica de Ripoll

per augmentar el s�l industrial de la carretera de les Llosses. Segons va explicar el regidor d'Urbanisme, Xavier

Cima, l'objectiu, a par t de reordenar el sector, Ò�s tenir-ho tot a punt per si una empresa s'hi vol instalálarÓ. Els

grups de l'oposici�, ERC i el PSC, hi van votar en contra perqu� no consideren que sigui necessari i ERC va dir

que hi veia interessos ÒespeculatiusÓ.

Al primer tram de la carretera de les Llosses fa anys que hi ha activitat econ�mica i alguns propietaris es

queixen que no poden regularitzar la seva activitat perqu� el POUM no els ho permet. A m�s, la riera que queda

just al costat d'aquest sector genera zones inundables. Per aquest motiu, l'equip de govern va plantejar a la

direcci� general de Carreteres la intenci� de modif icar el POUM per ampliar el s�l industrial, Òi, malgrat que ens

van dir que ho tir�ssim endavant, tamb� �s cer t que fan falta els informes favorables de diverses

administracionsÓ, explica Cima. El regidor va dir que �s per aquest motiu que han decidit avan�ar tots els tr�mits

per tenir-ho tot enllestit quan hi hagi una empresa interessada a instalálar-s'hi.

Tot plegat, per�, no va conv�ncer l'oposici�. El PSC hi va votar en contra Òperqu� suposar� una afectaci� total de

les planes agr�coles del costatÓ i perqu� no consideren necessari tenir m�s s�l industrial. Tamb� van dir que es

podria optar per aprof itar l'espai de la col�nia Santa Maria. ERC tamb� hi va votar en contra. ÒEl sostre industrial

de Ripoll est� molt buitÓ, va dir Carme Serrano, Òi nom�s hi veiem un tema especulatiuÓ.

Tant ERC com el PSC van dir que els feia por que es conver t�s en un nou Niub�, fent refer�ncia al pol�gon buit de

Campdev�nol, per� Cima va contestar que Òno hi construiran pas nausÓ. Finalment, l'alcalde, Jordi Munell, va

avisar que hi ha una din�mica expansiva de determinats sectors Òi hem d'estar amatents i preparatsÓ, i va

assegurar que mentre no hi hagi cap empresa interessada Òles vaques i xais hi podran continuar pasturantÓ.
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